
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 5/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 88/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) των τευχών της προς ανάθεση υπηρεσίας, β) 
απευθείας ανάθεσης της υπηρεσίας με τίτλο «Τελικές 
επιμετρήσεις έργου «Οδική σύνδεση Κάτω Βερμίου με 
οικισμό Άνω Βερμίου» και γ) εξουσιοδότηση της 
Δημάρχου για την υπογραφή της σύμβασης. 

 
         Σήμερα 25 Φεβρουαρίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 21-2-2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου 
που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους 
Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 
μελών βρέθηκαν παρόντα  37 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                                      Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 
11)Θ.Αγγελίνας, 12)Λ.Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 
16)Χ.Γαϊτάνου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ.Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β.Παπαδόπουλος, 
22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. Βασιάδης, 
27)Β.Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ.Σουμπέκας, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 
33)Α.Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 36)Γ.Μελιόπουλος, 37)Ι.Αγγέλογλου. 

Κ.Συμεωνίδης, 
Χ.Κούτρας, 
Π.Τσαπαρόπουλος, 
Λ.Τσαβδαρίδης, 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Α. Βοργιαζίδου, Ι.Παπαδόπουλος, 
Ν.Αγγέλου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α.Κακαγιάννης, 
Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι.Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, 
Π.Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 76/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μωυσιάδης, Γ.Κάκαρης και προσήλθε ο κ. 
Α.Βασιάδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 77/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 79/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Α.Γκαμπέσης και αποχώρησε ο κ. Θ.Αγγελίνας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 80/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Κ.Βοργιαζίδης, Α.Λαζαρίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 84/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης, Α.Λαζαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Ι.Σοφρόνωφ. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 86/2012 απόφασης προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 87/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ. Δ.Δάσκαλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 88/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σουμπέκας και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Θ.Θεοδωρίδης, Γ.Μιχαηλίδης, 
Μ.Σουμελίδης, Β.Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 89/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Σ.Κουμτσίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Θ.Αγγελίνας, 
Θ.Θεοδωρίδης, Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 95/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Τσιούντας, Α.Παπαδόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 98/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Θεοδωρίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 99/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Mελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 102/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 103/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 105/2012 απόφασης αποχώρησε η κ.Δ.Γκέκα. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 108/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Ν.Τσιαμήτρος. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 109/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 110/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Μελιόπουλος. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 112/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 20-2-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας οικονομικού έτους 2013 είναι 
εγγεγραμμένο  ποσό 23.100,00 € εξασφαλισμένο από δημοτικά έσοδα με   KAE 
30/7411.002 με τίτλο «Τελικές επιμετρήσεις έργου Οδική σύνδεση Κάτω Βερμίου με τον 
οικισμό Άνω Βερμίου» . 

Σας υπενθυμίζουμε  ότι η ανάδοχος  εταιρεία του έργου «Οδική σύνδεση Άνω 
Σελίου με οικισμό Κάτω Σελίου», έχει κηρυχθεί έκπτωτη και ότι δεν έχει γίνει ακόμα 
εκκαθάριση της εργολαβίας, σύμφωνα με την παράγραφο 11 του άρθρου 61 Έκπτωση 
αναδόχου,  του Ν3669/2008.  

Για την εκκαθάριση της εργολαβίας,  απαραίτητη είναι η σύνταξη των 
επιμετρήσεων των εκτελεσμένων εργασιών . Η ανάδοχος εταιρεία είχε κληθεί από την 
Διευθύνουσα Υπηρεσία να καταθέσει τις επιμετρήσεις του έργου. Οι επιμετρήσεις 
κατατέθηκαν, πλην όμως η Υπηρεσία δεν τις αποδέχθηκε. Κατόπιν αυτού θα πρέπει αυτές 
να συνταχθούν ή από την Υπηρεσία ή από ιδιώτη που να διαθέτει τα απαραίτητα 
προσόντα προς τούτο.  

Με την 49908/21-9-2012 απόφαση Αντιδημάρχου Τεχνικών και Ηλεκτρονικής 
Διακυβέρνησης έχει οριστεί ομάδα ελέγχου ή και σύνταξης της Τελικής Επιμέτρησης και 
εκκαθάρισης του ανωτέρω έργου.  

Τα μέλη της ανωτέρω επιτροπής είναι η Τριχοπούλου Μαρία Προϊσταμένη του 
Τεχνικού Τμήματος του Δήμου Βέροιας , ο Σέρμπος Χρήστος και η Ψάρρα Κωνσταντίνα 
Αγρονόμοι Τοπογράφοι Μηχανικοί του τμήματος Τοπογραφίας του Δήμου Βέροιας. 
Λόγω των αρμοδιοτήτων τους είναι επιφορτισμένοι με πληθώρα υποχρεώσεων με 
αποτέλεσμα να αδυνατούν να απασχοληθούν συστηματικά και για μεγάλο χρονικό 
διάστημα όπως αυτό απαιτείται για τη σύνταξη των τελικών επιμετρήσεων του ανωτέρω 
έργου. 

Να σημειωθεί ότι για τη σύνταξη των τελικών επιμετρήσεων με σκοπό την τελική 
εκκαθάριση του έργου απαιτείται μακροχρόνια απασχόληση επί τόπου του έργου αφενός 
για να αποτυπωθεί – ελεγχθεί με τοπογραφικές μεθόδους η υφιστάμενη κατάσταση του 
εδάφους μετά την εκτέλεση των εργασιών της εργολαβίας και αφ΄ ετέρου  για να 
εκτιμηθεί η κατάσταση του φυσικού εδάφους πριν την έναρξη των εργασιών καθώς αυτό 
δεν έχει παραληφθεί από την Υπηρεσία. Η εκτίμηση αυτή του φυσικού εδάφους θα 
πρέπει να συμπεριλάβει επίσης εργασίες δοκιμαστικών τομών όπου αυτό απαιτείται και 
μακροσκοπική ανάλυση των διατομών. Επικουρικά για την εκτίμηση του φυσικού 
εδάφους απαιτείται συστηματική έρευνα σε υπηρεσίες για την άντληση στοιχείων 
(χαρτών, πιθανών αποτυπώσεων κλπ.). Το αποτέλεσμα των επίγειων αποτυπώσεων – 
ελέγχων σε συνδυασμό με τα στοιχεία που θα αντληθούν θα πρέπει να υποβληθούν σε 
ηλεκτρονική επεξεργασία με προηγμένου τύπου τοπογραφικά προγράμματα και να 
αποδοθούν αρχικά με τη μορφή διατομών. Επί των διατομών αυτών, οι οποίες θα πρέπει 
να είναι δυνατό να υποδειχθούν επί τόπου του έργου, θα ακολουθήσει γεωλογική έρευνα 
με σκοπό τον χαρακτηρισμό των εκσκαφών ανάλογα με τη σύσταση του εδάφους σε 
γαιώδεις – ημιβραχώδεις ή βραχώδεις και σε περίπτωση μικτών διατομών στον 
υπολογισμό του ποσοστού κάθε είδους εδάφους. Τέλος θα πρέπει να καταμετρηθούν όλες 
οι άλλες εργασίες που έχουν εκτελεστεί (τεχνικά κλπ) και όλα τα ανωτέρω να αποδοθούν 
υπό τη μορφή τελικών επιμετρήσεων. Ταυτόχρονα με όλα τα παραπάνω για να γίνει 
αντιληπτός ο όγκος και η ιδιαιτερότητα της εργασίας, θα πρέπει να επισημανθεί ότι το 
αντικείμενο της εργολαβίας αποτελούσε η εκτέλεση ορεινής οδοποιίας μήκους περίπου 
18 km η οποία βρίσκεται σε απόσταση από τον πολεοδομικό ιστό της Βέροιας και ότι 
εκκρεμούν προσφυγές στα αρμόδια δικαστήρια και από της δύο πλευρές (Δήμος Βέροιας 
– Έκπτωτη ανάδοχος εταιρεία) των οποίων η έκβαση πιθανόν να κριθεί και από την 
ολοκλήρωση των τελικών επιμετρήσεων.  



Κατόπιν των ανωτέρω γίνεται αντιληπτό ότι για να είναι δυνατή η σύνταξη των 
τελικών επιμετρήσεων σ’ ένα εύλογο χρονικό διάστημα θα πρέπει ο Δήμος  να 
απευθυνθεί σε ιδιώτη με προηγμένο τεχνολογικό εξοπλισμό (τοπογραφικά όργανα, 
ηλεκτρονικά προγράμματα κλπ) με συγκροτημένη ομάδα εργασίας (τοπογράφους, 
γεωλόγους κλπ) και  με ανάλογη εμπειρία στην σύνταξη επιμετρήσεων προκειμένου να 
παρέχει την υπηρεσία, όπως αυτή προδιαγράφεται στη με Α.Μ. 2/2013 τεχνική έκθεση. 

Επειδή σύμφωνα με την προεκτίμηση της αμοιβής,  το  συνολικό  απαιτούμενο 
ποσό για την παροχή της υπηρεσίας,  ανέρχεται στο ποσό των  23.100,00 € με ΦΠΑ και 
18.780,49 χωρίς ΦΠΑ δηλαδή μικρότερο των 20.000,00 € που καθορίζεται με την  
35130/739/09.08.2010 (ΦΕΚ1291/11.08.2010 τεύχος Β) Απόφαση Υπ. Οικονομικών, 
δύναται να ανατεθεί σύμφωνα  το  άρθρο 209 του Ν. 3463 /2006 Νέος Κώδικας Δήμων 
και Κοινοτήτων .  
Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
Έχοντας υπόψη: 

1. Το N. 3852/10 (ΦΕΚ 87 Α/7-6-2010) (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 
της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης) 

2. To Τεχνικό πρόγραμμα και τον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους, που 
περιλαμβάνεται η δαπάνη για την παροχή υπηρεσίας « Τελικές επιμετρήσεις έργου 
οδική σύνδεση Κάτω Βερμίου με τον οικισμό Άνω Βερμίου » βαρύνει τον KAE 
30/7411.002 με εγκεκριμένη πίστωση 23.100,00€ εξασφαλισμένο από δημοτικά 
έσοδα. 

3. Τις διατάξεις των παρ. 9 του άρθρου 209 του Κ.Δ.Κ. όπως αυτές προστέθηκαν με 
την παρ. 13 του άρθρου 20 του Ν. 3731/2008  

4. Το Π.Δ. 28/80 (ΦΕΚ Α' 11) : Περί εκτελέσεως έργων και προμηθειών Οργανισμών 
Τοπικής Αυτοδιοικήσεως 

5. Το Ν. 2362/95 «Περί Δημοσίου Λογιστικού, ελέγχου των δαπανών του κράτους και 
άλλες διατάξεις» και την υπ΄αριθμ 2/45564/0026/31-07-2001 (ΦΕΚ. 1066/10.08.01) 
απόφαση Υπουργού Οικονομικών περί «Αύξηση και ορισμός σε ευρώ των 
χρηματικών ποσών του άρθρου 83 παρ. 1 του Ν.2362/95»Τις διατάξεις του άρθρου 
9 του Ν. 2623/98  

6. Την ΥΑ 35130/739/11-08-2010 περί Αύξησης των χρηματικών ποσών του άρθρου 
83 παρ. 1 του Ν. 2362/95 για τη σύναψη δημοσίων συμβάσεων που αφορούν 
προμήθεια προϊόντων, παροχή υπηρεσιών ή εκτέλεση έργων 

7. Το Π.Δ. 113/10 (ΦΕΚ 194 Α/22-11-2010-Διορθ. σφαλμ. Στο ΦΕΚ 209 Α/10-12-
2010) : Ανάληψη υποχρεώσεων από τους Διατάκτες. 

8. Το Ν. 2286/95 (ΦΕΚ 19/Α/95) "Προμήθειες του Δημόσιου Τομέα και ρυθμίσεις 
συναφών θεμάτων’’ 

9. Τις 178/2012 και 184/2012 πράξεις του VΙΙ τμήματος του Ελεγκτικού Συνεδρίου 
10. Την υπ΄αριθμ. 65/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής με την οποία  

εγκρίθηκε η δαπάνη  και η διάθεση πίστωσης για τις «Τελικές επιμετρήσεις έργου 
Οδική σύνδεση Κάτω Βερμίου με οικισμό Άνω Βερμίου»  

Να αποφασίσει για: 
1.- Να εγκρίνει τα τεύχη των προς ανάθεση Υπηρεσιών με αριθ. 2/2013 από την Δ/νση 
Τεχνικών Υπηρεσιών που αφορά στο αντικείμενο της απόφασης. 
2.- Να αναθέσει την παροχή Υπηρεσίας με τίτλο «Τελικές επιμετρήσεις έργου Οδική 
σύνδεση Κάτω Βερμίου με οικισμό Άνω Βερμίου» στην εταιρεία ΣΠΥΡΙΔΗΣ Α. – 
ΚΟΥΤΑΛΟΥΒ. ΟΕ. ΄ΥΕΤΟΣ΄, ΜΕΛΕΤΕΣ – ΕΡΕΥΝΕΣ – ΠΑΡ. ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΥ, ΑΦΜ: 099796533 – Δ’ ΔΟΥ ΘΕΣ/ΝΙΚΗΣ, ΠΛ. ΙΠΠΟΔΡΟΜΙΟΥ 7, 
ΘΕΣ/ΚΗ, Τ.Κ. 54621, σύμφωνα με τα εγκριμένα τεύχη και τους όρους όπως αυτοί θα 
περιγραφούν  στην σύμβαση. 
3.- Να εξουσιοδοτήσει τη Δήμαρχο να υπογράψει τη σχετική σύμβαση. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
 



Λαζαρίδης: Πρόεδρε ήρθε η ώρα μετά από κάποια χρόνια να κάνουμε την εκκαθάριση 
του πολύπαθου έργου. Έχουμε ήδη από το Σεπτέμβρη της προηγούμενης χρονιάς ορίσει 
την ομάδα ελέγχου στην οποία είναι μέλη οι δυο από τους τρεις τοπογράφους που έχουμε. 
Η ομάδα θα κάνει τον έλεγχο των επιμετρήσεων, θα ελέγξει δηλαδή και θα δρομολογήσει 
την εκκαθάριση.  

Εδώ υπάρχει ένα κρίσιμο θέμα που έχει να κάνει με το ότι χρειάζονται 
προηγμένου τύπου τοπογραφικά προγράμματα που δεν έχουμε εμείς σαν τεχνική 
υπηρεσία, γιατί θα μπορούσε να πει κάποιος όπως ήδη έχει ακουστεί, γιατί δεν το κάνετε 
εσείς.  

Αφενός τα δυο από τα τρία μέλη που έχουμε σ’ αυτήν την ομάδα είναι οι 
τοπογράφοι μας οι οποίοι θα κάνουν τον έλεγχο, οπότε δεν μπορεί να ελέγξουν κάτι το 
οποίο θα μελετήσουν, αφετέρου απαιτούνται προηγμένου τύπου τοπογραφικά 
προγράμματα που δεν τα έχει και δεν πρέπει να τα έχει μια τεχνική υπηρεσία. Κατά 
συνέπεια γι’ αυτό κάνουμε την ανάθεση προκειμένου να γίνει και η εκκαθάριση του 
έργου, να τελειώσει αυτή η ιστορία.  
 Αγγέλογλου: κ.Λαζαρίδη, ο κ.Δασκαλόπουλος έριξε δεκαέξι (αδύνατη η 
απομαγνητοφώνηση) μπετόν για τα τριγωνομετρικά σημεία. Τί έχετε να πείτε γι’ αυτό; 
Πώς το δικαιολογείτε; 
 Νεστορόπουλος: Πότε κηρύχθηκε έκπτωτος ο εργολάβος; Θέλω ακριβή 
ημερομηνία αντιδήμαρχε.  

Δεύτερον, πότε κατατέθηκαν οι επιμετρήσεις από την ανάδοχο εταιρία; Τρίτον, οι 
εκσκαφές που έγιναν, έφυγαν έξω από το κατάστρωμα ή παραμένουν επάνω στο 
κατάστρωμα του έργου;  

Τέταρτον, υπάρχουν κάποιες πιστώσεις ακόμη από το έργο;  
Πέμπτον, εδώ από ό,τι βλέπω από το εισηγητικό, οι επιμετρήσεις κατατέθηκαν 

στην υπηρεσία πλην όμως η υπηρεσία δεν τις αποδέχθηκε. Για τη συγκεκριμένη μη 
αποδοχή, η διευθύνουσα υπηρεσία που είναι εν προκειμένω η τεχνική υπηρεσία του 
Δήμου, έχει ενημερώσει την ανάδοχο εταιρία ότι δεν αποδέχεται αυτές τις επιμετρήσεις 
με έγγραφο; Κι αν ναι, πότε έγινε αυτό;  
 Μελιόπουλος: Ξεκινώντας τις ερωτήσεις, εκτός από αυτές που πηγάζουν 
κατευθείαν από το εισηγητικό, σύμφωνα και με το ενημερωτικό που από ό,τι γνωρίζουμε 
έχει κατατεθεί τουλάχιστον στους επικεφαλής αν όχι σε όλους τους συμβούλους, θα 
ήθελα να κάνω κι άλλες ερωτήσεις σχετικές με τις επιμετρήσεις. Γιατί η τεχνική 
υπηρεσία δε δέχτηκε τις επιμετρήσεις του εργολάβου;  

Από το ιστορικό αυτό που προανέφερα, δεν μπορώ να βγάλω ένα συμπέρασμα και 
θέλω μια κατατοπιστική απάντηση, πόσα λεφτά πληρώθηκαν στον εργολάβο; Έχει πάρει 
πίσω ο Δήμος κάποια λεφτά είτε από το πρόστιμο που έχει επιβληθεί, είτε από την 
κατάπτωση των εγγυήσεων και πόσα είναι αυτά;  

Τελειώνοντας, είχαν ανατεθεί με απευθείας ανάθεση σε κάποιον τοπογράφο, στην 
κα Δασκαλοπούλου, να γίνουν επιμετρήσεις. Γιατί αυτές δεν ολοκληρώθηκαν και πώς 
τώρα λέμε ότι χρειάζεται τοπογράφοι με σύγχρονα μηχανήματα και δεν ξέρω τι, τότε δε 
χρειαζόμασταν;  

Τελειώνοντας, η δικάσιμος στις 11 Μαΐου 2011 ενώπιον του διοικητικού εφετείου 
Θεσσαλονίκης, τί αποτέλεσμα είχε σχετικά με τη διαδικασία ανάμεσα στον εργολάβο και 
στο δήμο; Οι διαφορές, 11 Μαΐου 2011 σύμφωνα με το ενημερωτικό αυτό, 
πρωτοκολλήθηκε στο Δήμο Βέροιας  έγγραφο του διοικητικού εφετείου Θεσσαλονίκης 
με θέμα διαδικασία διαφορών ουσίας με την οποία ενημερώνεται ο Δήμος για προσφυγή 
του αναδόχου του έργου για συζήτηση επί της ουσίας κατά της απόφασης του Δ.Σ. 
163/2009, δικάσιμος στις 11 Μαΐου 2011. Δεν μπορεί, θα το ξέρετε. 
 Λαζαρίδης: Έχουμε πολλά δικαστήρια, γι’ αυτό. Το να λέτε κατά της 163/2009, τί 
να σας πω, τα δικαστήρια που έχουμε με τον ανάδοχο είναι πολλά, περί τίνος πρόκειται; 
Γι’ αυτό θα έπρεπε να είναι δικηγόρος εδώ, αλλά θα σας πω ό,τι ξέρω, γιατί σας λέω είναι 
πολυ-επίπεδο το ζήτημα, έχουμε και εμείς προσφυγές. 



 Δήμαρχος: Νομίζω ότι πρέπει να τον ενημερώσετε ότι είναι έκπτωτος ο 
εργολάβος. Ό,τι λέω συνάδελφοι το λέω με ανοικτό μικρόφωνο, δεν είναι αστεία τα 
θέματα.  
 Λαζαρίδης: Λοιπόν να ξεκινήσουμε γιατί είναι πολλά Πρόεδρε. Να σας πω ότι 
εγώ ανέλαβα το έργο το οποίο βρίσκεται σ’ αυτή την κατάσταση προκειμένου να το 
εκκαθαρίσω. Δεν έχω σχέση με την υλοποίησή του, θα σας πω δηλαδή τί ξέρω και τί έχω 
κάνει εγώ έκτοτε. Μιλάμε για τον κ.Δασκαλόπουλο. Ήδη από το 2009 υπάρχει μια 
προφορική ανάθεση, έτσι;  

Όταν κλήθηκε ο τοπογράφος να έρθει αν υπογράψει τη σύμβαση, δεν ηρθε ποτέ 
από ό,τι ξέρω να το κάνει, κατά συνέπεια όλα αυτά βρίσκονται σε προφορικό επίπεδο. 
Δεν ήρθε γιατί έχω ακούσει πολλά, δεν είχε έτοιμο το πτυχίο για την κόρη του, δεν ξέρω, 
πάντως κι εγώ ο ίδιος τον περίμενα δυο χρόνια αφενός, αφετέρου είχε συμφωνηθεί ένα 
ποσό για το οποίο δεν μπορούσε να γίνει απευθείας ανάθεση, ήταν πάρα πολύ μεγάλο κι 
εκεί υπήρχε μια δυσκολία. Καταλήξαμε σήμερα μετά από τόσα χρόνια σε ένα ποσό το 
οποίο είναι κλάσμα αυτού που είχε συμφωνηθεί, κάτι που σημαίνει ότι συμφέρει το 
Δήμο, η εταιρία έχει τα εχέγγυα, έχει δηλαδή το ειδικό βάρος να υποστηρίξει 
οποιοδήποτε αποτέλεσμα προκληθεί από τη δουλειά που θα κάνει, δεν έχει πρόβλημα να 
το υποστηρίξει.  

Τώρα να πάω στα επιμέρους ερωτήματα. Είναι αλήθεια ότι εξαιτίας του ότι δεν 
ήταν καλή η μελέτη, αν υλοποιούνταν αυτό που πρόσταζε θα οδηγούμασταν σε ένα 
διαφορετικό σημείο από εκεί που θα έπρεπε. Κε Νεστορόπουλε, όχι λέτε δηλαδή αν οι 
εκσκαφές που έγιναν είναι έξω ή μέσα, φαντάζομαι ότι αυτό εννοείτε. Η αρική έκδοση 
της μελέτης είναι το 2008 ή 2009.  

Οι επιμετρήσεις κατατέθηκαν αμέσως μετά, δεν έγιναν δεκτές από την υπηρεσία, 
ενημερώθηκε ο εργολάβος γι’ αυτό. Δεν έχω το φάκελο του έργου μπροστά μου και δεν 
τον είχα εκείνη την περίοδο. Αν υπάρχουν πιστώσεις για το έργο εννοείτε; Από ότι ξέρω 
όχι.  

Με την κατάπτωση επιστράφηκε η εγγυητική η οποία βρίσκεται στα ταμεία του 
Δήμου και πρόκειται να επιστραφεί στη Δ.Ο.Υ., στο ελληνικό δημόσιο δηλαδή, 
τετρακόσιες κάτι χιλιάδες ευρώ.  
 Καγκελίδης: Το θέμα ότι έγινε κατάπτωση της εγγυητικής, ναι μεν έκανε αυτός 
την προσφυγή, πήγε στα δικαστήρια, αλλά πριν λίγες μέρες βγήκε η απόφαση για την 
έφεση την οποία έκανε αυτός και την έχασε την υπόθεση.  

Το θέμα είναι ότι ο Δήμος έκανε κατάπτωση της εγγυητικής, έχει πάρει τα λεφτά, 
έγινε μια διαδικασία η οποία πήγαινε για να δοθεί γιατί εμείς είχαμε τον καταλογισμό 
459.000,00€. Ήταν το θέμα τότε, να προσπαθήσουμε για μια ρύθμιση ευνοϊκή άτοκη, η 
οποία ήταν για πολλές δόσεις, έλεγε τέλος του 2015, η οποία ήταν γύρω στις 9.600,00€ η 
δόση.  

Τελικά όταν πήγε στην επίτροπο, η επίτροπος έκρινε ότι έπρεπε να ασκηθεί 
κάποια δίωξη για τον εργολάβο, έγινε η αναστολή της καταβολής αυτών, βγήκε απόφαση 
και από το ελεγκτικό που την έκρινε και σήμερα βρίσκεται για να τα πληρώσει τότε ο 
Δήμος και τα λεφτά υπάρχουν εδώ.  

Πήγαμε πριν λίγες μέρες στην εφορία να δούμε γιατί αυτά ανήκουν στο έργο, η 
κατάπτωση της εγγυητικής, ναι μεν ο καταλογισμός ακόμη βρίσκεται σε διαδικασία τί θα 
γίνει με τις επιμετρήσεις, ή οτιδήποτε, πού θα καταλήξει το θέμα. Πήγαμε στην εφορία 
και με την κ.Αρχοντάκη, ρωτήσαμε, ναι μεν δεν υπάρχει κάποια ρύθμιση η οποία να 
μπαίναμε για να δίναμε αυτό το ποσό γιατί σε διαφορετική περίπτωση θα κληθούμε να 
πληρώσουμε προσαυξήσεις οι οποίες ανέρχονται 1% το μήνα και επειδή βρισκόμαστε 
στα τέσσερα χρόνια, σε δυο μήνες κλείνουμε τέσσερα χρόνια από τότε, άρα σημαίνει ένα 
ποσό και εκεί ήταν με την εφορία που συζητήσαμε και μια επαφή την οποία υπήρχε από 
τους υπαλλήλους με τον κ.Βεσυρόπουλο ο οποίος βρισκόταν στην Αθήνα, και από ότι 
φημολογείται από ό,τι ακούμε και στις τηλεοράσεις ότι επίκειται κάποια ρύθμιση.  



Φυσικά αυτό θα το καθορίσει η τρόικα με τις ρυθμίσεις για κάποιες δόσεις που 
ακούγονται στην τηλεόραση και εκεί θα καθίσουμε να δούμε το τί συμφέρει στο Δήμο, 
να κάνουμε κάποια ρύθμιση αυτή του καταλογισμού και φυσικά είναι αυτό εδώ, θα 
χρησιμοποιηθούν και τα λεφτά αυτά της κατάπτωσης της εγγυητικής. 
 Τσιούντας: Ο κ.Καγκελίδης μακρηγόρησε λιγάκι και με μπέρδεψε, να καταλάβω, 
να ρωτήσω δηλαδή, η ουσία ποιά είναι; Ότι εμείς ως Δήμος αν ήμασταν εντάξει, θα 
παίρναμε τα τετρακόσια τρία χιλιάρικα της εγγυητικής. Θα τα πάρουμε τώρα αλλά θα 
πληρώσουμε τετρακόσια πενήντα εννιά γιατί μας καταλόγισαν. 
 Καγκελίδης: Τα έχουμε στο ταμείο μας τα τετρακόσια τρία. 
 Τσιούντας: Της εγγυητικής, που αν δε μας καταλόγιζαν για το έργο, θα τα 
χρησιμοποιούσαμε τα τετρακόσια τόσα της εγγυητικής, για άλλες δαπάνες του Δήμου. 
 Καγκελίδης: Δεν νομίζω. 
 Πρόεδρος: κ.Τσιούντα το τί θα τα κάναμε θα σας παρακαλέσω όταν πάρετε το 
λόγο αναπτύξτε μας για να καταλάβουμε κι εμείς περισσότερα από αυτά που θα πείτε. 
 Τσιούντας: Η ερώτησή μου είναι εάν τετρακόσια τρία παίρνουμε από την 
εγγυητική, τετρακόσια πενήντα εννιά θα πληρώσουμε τον καταλογισμό και λέω, αν ήταν 
σωστός ο Δήμος θα έπαιρνε τα  τετρακόσια τρία χιλιάρικα της κατάπτωσης της 
εγγυητικής και δε θα πλήρωνε τα τετρακόσια πενήντα εννιά από τον καταλογισμό.  
 Πρόεδρος: Επιτρέψτε μου ότι δεν είναι ερώτηση. Αναπτύξτε την άποψή σας όταν 
έρθει η στιγμή. 
 Καγκελίδης: Ένας καταλογισμός δεν έχει σχέση με την εγγυητική.  

Ο καταλογισμός έγινε για το έργο, για βεβαιώσεις για τις οποίες σήμερα υπάρχουν 
τα βουλεύματα και πηγαίνουν κάποιοι υπάλληλοι και κάποιος συνάδελφος με βούλευμα 
στο δικαστήριο. Άλλο ο καταλογισμός για τα ποσά και άλλο η κατάπτωση εγγυητικής.  

Απλούστατα τότε και η κα Αρχοντάκη βρήκε σωστά, έγινε η κίνηση αυτή που 
πήγανε στην επίτροπο, κόπηκε το ένταλμα, υπάρχει το ένταλμα το οποίο μετέπειτα 
επεστράφη πίσω, όχι με παρατηρήσεις, εννοείται το ζήτησαν πίσω γιατί οι δικηγόροι του 
Δήμου είπαν ότι κάνουν την αναστολή της εκτέλεσης αυτής του καταλογισμού και ακόμη 
δεν τελεσιδίκησε και η εφορία γνωρίζει σήμερα, είναι ξέχωρα πράγματα τα δύο. Αλλά αν 
πήγαινε τότε όπως πήγε και η αρμόδια αντιδήμαρχος και γινόταν η διαδικασία, τί θα 
γινόταν, αν εμείς στον καταλογισμό δε δικαιωθούμε ότι δε μας καταλογίζει το ποσό, 
εννοείται αυτό το ποσό θα δίναμε θα το παίρναμε πίσω ως αχρεωστήτως καταβληθέν. 
 Νεστορόπουλος: Στα ερωτήματα που έκανα δυστυχώς ούτε ο αντιδήμαρχος  ούτε 
η Δήμαρχος μπόρεσαν να με ενημερώσουν. Δηλαδή πότε κηρύχθηκε έκπτωτος ο 
εργολάβος, ή το 2008 λένε ή το 2009, ένα αυτό.  

Δεύτερο, πότε κατατέθηκαν οι επιμετρήσεις: Ή το 2008 ή το 2009.  
Αν έστειλε χαρτί η διευθύνουσα υπηρεσία, δηλαδή όταν δε δέχεσαι τις 

επιμετρήσεις στέλνεις κάποιο χαρτί και τους λες, κύριοι εμείς δε δεχόμαστε τις 
επιμετρήσεις σας και ή θα το ελέγξει η διευθύνουσα υπηρεσία ή θα τα δώσουμε έξω σε 
ιδιώτη. Ούτε αυτό το χαρτί το έχουμε, ούτε μας είπε τίποτε γι’ αυτό λέει πρέπει να το 
έκανε αυτό, είναι υποχρεωτικό.  

Κύριοι συνάδελφοι, δεν είναι αυτό το θέμα μας αντιδήμαρχε αλλά το θέμα μας 
είναι ότι σας ρωτάμε ένα θέμα τόσο σοβαρό και δεν γνωρίζετε να μας απαντήσετε.  

Λαζαρίδης: Κουβεντιάζουμε για το έργο; Να φέρω στοιχεία για το έργο ή για τις 
επιμετρήσεις του έργου; Ποιό είναι το θέμα μας;  

Νεστορόπουλος: Θέλω να επισημάνω αντιδήμαρχε ότι τρία χρόνια ο Δήμος δεν 
κάνει τίποτα γιατί το άρθρο 61 του νόμου 3669 τι λέει; Πώς πρέπει να λειτουργήσει ο 
Δήμος; Όρια λέει εδώ η παράγραφος 11 του άρθρου 61, δυστυχώς είστε εκτός τελείως και 
το εισηγητικό είναι παραπειστικό, προσπαθείτε να παραπλανήσετε τους συναδέλφους και 
θα διαβάσω την παράγραφο 11 του άρθρου 61 του νόμου 3669 που αναφέρει το 
εισηγητικό το οποίο λέει Πρόεδρε: «αν η επιμέτρηση ανατεθεί προς σύνταξη σε ιδιώτη 
μηχανικό η σχετική δαπάνη καταβάλλεται από τις πιστώσεις του έργου με απόφαση της 
διευθύνουσας υπηρεσίας και περιλαμβάνεται στον εκκαθαριστικό λογαριασμό της 



έκπτωτης εργολαβίας». Έγινε αντιληπτό αυτό αντιδήμαρχε; Εσείς μας φέρατε ένα 
εισηγητικό το οποίο λέει ότι θα πρέπει τα  χρήματα αυτά να πληρωθούν από ίδια έσοδα 
ενώ ο νόμος που αναφέρεται το άρθρο λέει ότι πρέπει αυτά τα χρήματα να πληρωθούν 
από την εκκαθάριση της εργολαβίας. Είναι βασικό αυτό, να σας το δώσω να το διαβάσετε 
αν δεν το διαβάσατε. Τι να πω, μας παραπλανάτε εδώ, εντάξει από τη μια να μην το 
δώσουμε να το κάνει η υπηρεσία, δεν μπορεί λέτε, μα λέει σε ένα άλλο σημείο το 
εισηγητικό, δεν έχουν παραληφθεί από την υπηρεσία το φυσικό έδαφος κατά την έναρξη 
των εργασιών. Είναι δυνατόν αυτό; Είστε τεχνικός. Όταν ξεκινάει ένα έργο, που είναι ο 
κ.Δάσκαλος ή η Δήμαρχος; Δεν παραλαμβάνει η υπηρεσία το φυσικό έδαφος; θα 
τρελαθούμε; Αυτό γίνεται στην αρχή όταν ξεκινάει το έργο αγαπητοί συνάδελφοι.  

Το φυσικό έδαφος Πρόεδρε είναι σε τί κατάσταση ξεκινάει το έργο, αυτό εννοεί. 
Δεν το παρέλαβε η υπηρεσία δυστυχώς, κι ερχόμαστε μετά εμείς που έχει κηρυχθεί 
έκπτωτος ο εργολάβος, που έχει καταθέσει επιμετρήσεις, που εμείς μετά από τρία χρόνια 
δεν κάναμε τίποτα κι ερχόμαστε μετά από τρία χρόνια ή και τέσσερα ενδεχομένως ή και 
πέντε αν έγινε το 2008, να κηρύσσεται έκπτωτος, να πούμε τώρα ξέρετε να κάνουμε τις 
επιμετρήσεις επί φυσικού εδάφους; Τι να πω, είναι πράγματα τρελά. Δεν είναι δυνατόν να 
βάλουμε σε σειρά τη διαδικασία γιατί πρώτα από όλα αυτό, την πληρωμή αυτή από ίδιες 
δαπάνες, πρέπει να την εγκρίνει η επίτροπος, το λέει ο νόμος. Αν έχετε συνεννοηθεί τότε 
θα αναγκαστεί η κυρία επίτροπος να μην το εγκρίνει από ίδιους πόρους, θα πρέπει να το 
εγκρίνει όπως λέει ο νόμος από τον εκκαθαριστικό λογαριασμό της έκδοσης εργολαβίας.  

Δήμαρχος: Ένα ερώτημα στον κ.Νεστορόπουλο, γιατί αυτά τα θέματα ούτε 
αβασάνιστα γράφονται, ούτε τα εισηγητικά γράφονται στο πόδι, έχει καεί ο κόσμος στο 
γάλα, φυσάει και το γιαούρτι κατά πώς λέει ο λαός. Άρα όλες αυτές οι φωνές και ο 
«εκφοβισμός» συναδέλφων για να μην ψηφίσουν σοβαρά θέματα, δηλαδή με αυτόν τον 
στόχο, τέλος πάντων δεν ξέρω πώς χαρακτηρίζεται, δε θα μπω σ’ αυτό το ζήτημα. Ένα 
πολύ απλό ερώτημα στον κ.Νεστορόπουλο: Κρίνετε ότι πρέπει να γίνουν οι επιμετρήσεις; 
Καλώς, κακώς, με προβλήματα, ανοήτως δεν έγιναν; Κρίνετε ότι δεν πρέπει να γίνουν οι 
επιμετρήσεις; Ένα ναι ή ένα όχι, αυτό είναι το θέμα.  

Λαζαρίδης: Να συμπληρώσω ότι αν είναι να κουβεντιάσουμε για το έργο να 
έρθουμε εδώ με τους φακέλους του έργου, να φέρουμε και την υπηρεσία, να φέρουμε και 
τους επιβλέποντες, να φέρουμε όσους έχουν ασχοληθεί. Το θέμα μας σήμερα είναι άλλο, 
είναι η εκκαθάριση του έργου, η οποία επιτέλους πράγματι πρέπει να γίνει.  

Μελιόπουλος: Η πλειοψηφία του Δήμου βάζει ένα θέμα επιμετρήσεων, πίσω όμως 
και πάνω από τις επιμετρήσεις είναι το έργο Άνω και Κάτω Σέλι.  

Το αποτέλεσμα είναι το εξής: Πλήρωσε ο Δήμος ένα σωρό λεφτά, θα πληρώσει κι 
ένα πρόστιμο επιπλέον εδώ και το μόνο που βρίσκει να πει ο τωρινός υπεύθυνος 
αντιδήμαρχος είναι ότι «δεν είμαι δικηγόρος». Γι’ αυτό γελάω αντιδήμαρχε και να με 
αφήσετε να ολοκληρώσω.  

Συνεχίζοντας, η βιασύνη να πείτε ότι είναι επιμετρήσεις, άντε να τελειώνουμε, δεν 
μπορεί να κρύψει το σκοπό που έχετε, ένα τέτοιο σκανδαλώδη θέμα να το τελειώνουμε. 
Και δεν απαντήσατε στις ερωτήσεις που σας έκανα, γιατί η τεχνική υπηρεσία δε δέχτηκε 
τις επιμετρήσεις; Πόσα λεφτά πληρώθηκαν στον εργολάβο; Αυτά δεν ενδιαφέρουν τον 
κόσμο; Μόνο αν θα κάνει τις επιμετρήσεις η τεχνική υπηρεσία ή η ιδιωτική εταιρία; 
Πρώτα και κύρια εκείνα ενδιαφέρουν και να φαίνεται το θέμα ολοκληρωμένο, αφού δε 
μας δόθηκε το δικαίωμα να συζητήσουμε ολοκληρωμένα το θέμα, θα το συζητήσουμε 
εδώ.  

Λαζαρίδης: Αν είναι να κουβεντιάσουμε για το έργο, να κουβεντιάσουμε για το 
έργο. Σήμερα είναι άλλος ο σκοπός. Ως προς το δικηγόρο αναφέρθηκε η 163 απόφαση, 
είναι δυνατόν να την ξέρω εγώ αυτήν την απόφαση; Όταν υπάρχουν αγωγές αλλήλων, τα 
δικαστήρια δεν είναι ένα και δύο, είναι πολλά, θα πρέπει εγώ να ξέρω την 163 απόφαση; 
Γι’ αυτό αναφέρθηκα στο δικηγόρο του Δήμου ο οποίος παρακολουθεί το έργο και 
βέβαια συντρέχει. 



Πρόεδρος: κ.Λαζαρίδη, επαναλάβατε τα ίδια πράγματα και είναι κατανοητό, αλλά 
από εκεί και πέρα μην περιμένετε άλλου είδους απαντήσεις, αυτές είναι οι απαντήσεις, 
αρκεστείτε σ’ αυτά και προχωρήστε παραπέρα, δεν υπάρχουν άλλες απαντήσεις. 

Σοφρόνωφ: Κρατάμε στο χέρι μας ένα σύντομο ιστορικό αλληλογραφίας με τον 
ανάδοχο το οποίο δόθηκε σε όλους τους δημοτικούς συμβούλους 09/02/2011, το έχετε 
όλοι, δεν το έχουμε μόνο εμείς, αυτό τελειώνει με τη δικάσιμο στις 11/05/2011. Αυτό, 
τελειώνει εκεί. Από εκεί και πέρα λέει αναλυτικά ενενήντα πέντε βήματα έχει εδώ, δέκα 
σελίδες είναι, δεν κάναμε ερωτήσεις σ’ αυτά που ενημερωθήκαμε, ρωτάμε για το από 
εκεί και μετά. Γιατί από 09/02/2011 μέχρι σήμερα είναι δυο χρόνια, σ’ αυτά τα δυο 
χρόνια το Άνω Κάτω Σέλι το ακούμε μόνο στα δικαστήρια και το βλέπουμε γραμμένο 
στους προϋπολογισμούς, άλλη ενημέρωση δεν έχουμε, δυνατότητα να το συζητήσουμε, 
να το βάλουμε ως θέμα, δε μας δίνει ο κανονισμός. Θαμώνες των δικαστηρίων εμείς δε 
θέλουμε να γίνουμε γιατί αλλιώς τα βλέπουμε τα ζητήματα, εδώ θέλουμε να τα συζητάμε 
και να καταλαβαίνουμε, ούτε δικηγόροι είμαστε, ούτε μηχανικοί.  

Μην απευθύνεστε σ’ εμάς ότι δε θέλουμε, δεν ξέρουμε. Είναι ευθύνη της 
δημοτικής αρχής από τις 09/02/2011 για ένα τέτοιο θέμα το οποίο η γνώμη μας είναι ότι 
σήμερα σκανδαλωδώς κλείνει, κλείνει, γιατί εντάξει δε θέλω να επεκταθώ εγώ, όφειλε αν 
ήθελε να υπάρχει ο υπεύθυνος αντιδήμαρχος ή ο οποιοσδήποτε , υπεύθυνη ενημέρωση, 
ας μας έδιναν ένα επίσης καινούργιο ιστορικό. 

Νεστορόπουλος: Εδώ διαπιστώνουμε δυστυχώς Πρόεδρε ότι ο Δήμος από το 
2008, αν και κηρύχθηκε έκπτωτος ο ανάδοχος, φτάσαμε στο 2013 και έρχεται σήμερα να 
μας μιλήσει για τελικές επιμετρήσεις οι οποίες έπρεπε να γίνουν έγκαιρα και στον 
κατάλληλο χρόνο.  

Μας φέρνει ένα εισηγητικό που λέει ότι πρέπει να πληρωθεί από ιδίους πόρους, 
δεν το επιτρέπει αυτό η νομοθεσία, το απαγορεύει. Εσείς παρόλα αυτά θέλετε να δεχτεί 
το σώμα, να ψηφίσει κι αύριο μεθαύριο να καταλογιστεί γιατί μπορεί να αργεί η 
επίτροπος ή η δικαιοσύνη αλλά δε λησμονεί, αυτό έχω να πω.  

Από εκεί και πέρα βεβαίως κι έπρεπε να γίνουν Δήμαρχε οι επιμετρήσεις αλλά την 
ευθύνη την έχετε εσείς Δήμαρχε, εσείς είστε Δήμαρχος έξι χρόνια, εμείς την έχουμε; 
Εμείς θέλουμε να προστατεύσουμε τους εαυτούς μας κι εσείς οφείλατε να προστατεύσετε 
τόσο τους υπαλλήλους όσο και όλους τους άλλους που εμπλέκονται στο έργο αυτό και να 
γίνει επιτέλους το έργο αυτό και να δοθεί στους δημότες.  

Δεν εκφοβίζω, προσπαθώ να κατανοήσω την τελευταία παράγραφο «αν η 
επιμέτρηση ανατεθεί προς σύνταξη σε ιδιώτη μηχανικό», άσχετα αν η άποψή μας είναι 
ότι έπρεπε να την κάνει η διευθύνουσα υπηρεσία, «η σχετική δαπάνη καταβάλλεται από 
τις πιστώσεις του έργου με απόφαση της διευθύνουσας υπηρεσίας και περιλαμβάνεται 
στον εκκαθαριστικό λογαριασμό της έκπτωτης εργολαβίας». Δηλαδή αντιδήμαρχε 
Οικονομικών από τα τετρακόσια τρία χιλιάρικα που έχετε στο ταμείο εν αναμονή από 
εκείνα τα λεφτά πρέπει να πληρωθεί ο συγκεκριμένος ανάδοχος που θα αναλάβει αυτήν 
την επιμέτρηση.  

Τσιούντας: Εγώ θα πω ότι είπε η Δήμαρχος, ότι αυτά τα εισηγητικά δε γίνονται 
αβασάνιστα.  

Στην αρχή της συνεδρίασης ο Πρόεδρος ζήτησε να αναβληθούν δυο θέματα γιατί 
τα εισηγητικά αντιδήμαρχε, αν και βασανιστήκατε δεν ήταν καλά και θα έρθουν άλλες 
γνωμοδοτήσεις. Ο Πρόεδρος είπε ότι δεν ήταν καλές, θα έρθουν άλλες κι εμείς θα 
κληθούμε επί ποίων γνωμοδοτήσεων να πάρουμε απόφαση, αλλά αυτό είναι άλλο θέμα.  

Βασανιστήκατε και σ’ αυτό το εισηγητικό γιατί έχει σχεδόν δυο χρόνια που η κα 
Γεωργιάδου μας ενημέρωσε για το θέμα και θα σας θυμίσω τότε τι είπα, είχα ρωτήσει ότι 
ηρθε στην περιουσία του Δήμου ένα στοιχείο περιουσιακό, ο δρόμος Άνω Σέλι-Κάτω 
Σέλι. Πόσο κοστίζει, πόσα λεφτά πληρώσαμε και πόσο είναι το έργο μέχρι στιγμής; Και 
τότε ήρθε το θέμα των επιμετρήσεων που είπε η κα Γεωργιάδου ότι δεν έγιναν 
επιμετρήσεις, έπρεπε να γίνουν οι επιμετρήσεις από καιρό πριν. Έρχεται λοιπόν μετά 
σχεδόν δυο χρόνια το θέμα αυτό, δυο είχαμε πει για τις επιμετρήσεις.  



Να μας ακούτε λοιπόν γιατί όπως είπε ο κ.Νεστορόπουλος εμείς δε θέλουμε να 
βάλουμε σε κίνδυνο ποιον; Τους συναδέλφους εδώ; Βλέπετε τί γίνεται με τον 
κ.Βαλαβάνη, θέλει λίγο προσοχή κι όταν σας λέμε κάτι, βασανιστείτε πραγματικά, όχι να 
λέτε μόνο ότι δεν τα φέρνουμε αβασάνιστα.  

Πρόεδρε, θα απέχω από την ψηφοφορία του θέματος αυτού. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Αριστομένη 

Λαζαρίδη; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν δεκαπέντε (15) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 

Α.Λαζαρίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Π.Παυλίδης, Τ.Χατζηαθανασίου, Θ.Αγγελίνας, 
Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Βοργιαζίδης, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Α.Καγκελίδης, 
Μ.Παπαϊωάννου, Θ.Κορωνάς, Γ.Κάκαρης, Β.Παπαδόπουλος, Κ.Κουτσαντάς.  

Αρνητική ψήφο έδωσε δώδεκα (12) δημοτικοί σύμβουλοι Α.Νεστορόπουλος, 
Κ.Κοστογλίδου, Α.Βασιάδης, Ε.Γουναράς, Γ.Σουμπέκας, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, 
Α.Παπαδόπουλος, Σ.Κουμτσίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος και Ι.Αγγέλογλου. 

Λευκή ψήφο έδωσε η δημοτική σύμβουλος Ε.Αρχοντάκη. 
Ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Τσιούντας απείχε από την ψηφοφορία του παρόντος 

θέματος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 20-2-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 65/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
3.- Την με αρ. πρωτ. 49908/21-9-2012 απόφαση του Αντιδημάρχου Τεχνικών και 
Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης. 
4.- Τις υπ’ αριθ. 178 και 184/2012 πράξεις του 7ου τμήματος του Ελεγκτικού Συνεδρίου. 
5.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2013 και στον Κ.Α. 30/7411.002 με τίτλο 
«Τελικές επιμετρήσεις του έργου: Οδική σύνδεση  Κάτω Βερμίου με τον οικισμό Άνω 
Βερμίου» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010, των άρθρων 96 και 209 του 
Ν.3463/2006, όπως αυτές προστέθηκαν με την παρ. 13 του άρθρου 20 του Ν.3731/2008, 
του άρθρου 61 του Ν.3669/2008, του Ν. 2362/1995, του άρθρου 9 του Ν.2623/1998, του 
Ν.2286/1995 και των Π.Δ. 28/80 και 113/10. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τα με αρ. 2/2013 τεύχη της προς ανάθεση Υπηρεσίας με τίτλο 

«Τελικές επιμετρήσεις έργου «Οδική σύνδεση Κάτω Βερμίου με οικισμό Άνω Βερμίου» 
της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών Δήμου Βέροιας.  

Β) Εγκρίνει την απ’ ευθείας ανάθεση, κατά τις διατάξεις του άρθρου 209 του Ν. 
3463/2006, όπως αυτές προστέθηκαν με την παρ. 13 του άρθρου 20 του Ν.3731/2008, της 
υπηρεσίας με τίτλο «Τελικές επιμετρήσεις έργου Οδική σύνδεση Κάτω Βερμίου με 
οικισμό Άνω Βερμίου» στην εταιρία «ΣΠΥΡΙΔΗΣ Α.- ΚΟΥΤΑΛΟΒ. Ο.Ε.», με το 
διακριτικό τίτλο «ΥΕΤΟΣ», αντί του συνολικού ποσού των 23.100,00€, 
συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ, σύμφωνα με τους όρους των παραπάνω εγκεκριμένων 
τευχών.  

Γ) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας, Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου Γεωργιάδη, για 
την υπογραφή της σχετικής σύμβασης. 

 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  88 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ Ασλάνογλου  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Βοργιαζίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-02-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Βασιάδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  

 
 
 
 
 


